

产品使用说明书

磁吸无线充电器

手机无线充电

1. 使用足功率9V/1.67A或20W以上的USB电源适配器，连接USB电源线。

2. 接通电源后，产品正面指示灯常亮，表示产品进入待机状态。

3. 将带磁吸功能的手机背面贴近产品正面，相互吸引，并自动对准充电位置开始充电。

4. 当出现异常，产品正面指示灯会出现闪烁，或自动关机保护。

规格参数

产品名：磁吸无线充电器

执行标准：Qi

输入：9V/1.67A & 20W 以上

输出：15W/10W/7.5W/5W

转换率：≤80%

安全须知

1. 请勿强硬拉扯电源线，避免电源线断裂或脱落。

2. 请勿将自行拆卸或投入火中，水中，避免造成短路漏电。

3. 请勿将在严重高温、潮湿或腐蚀性环境下使用，避免损坏电路出现漏电现象。

常见问题解答

1. 充电比较慢

手机本身或者外置接收线圈允许无线充电电流的大小不一样，或者手机充电时应用程序运行耗电大，建议减少或关闭应用程序。

2. 手机充电断续，或指示灯闪烁

充电电流不够，请使用足功率9V/1.67A或20W以上的充电头(适配器)。

3. 充电发热

无线充电过程接收线圈或发射板出现发热为正常现象。

4. 充电器不工作

请勿在充电区域上放金属杂物或磁卡，若产品过热导致不工作，请取下手机待冷却后，重新尝试充电。

5. 主机指示灯正常，手机却无法工作

手机接收线圈故障，建议更换接收线圈或修理手机。

6. 通电主机指示灯不亮

产品故障，联系售后维修。

Instruction manual

Magnetic Wireless Charger Pad

Installation Steps

1. Please use qualified AC adapter Connect the usb power cord. The AC adapter should be 9V 1.67A or 20W above, otherwise insufficient input electric current might cause unstable charging.

2. When the power is connected, Product front the led Continuous light.

3. Place the back of the charging device with magnetic attraction function to the Product front, will attract each other, and automatically align the charging position to start charging.

4. Product front the led indicator will keep flashing or the charging pad will switch off by itself when charging goes wrong.

Technical Specifications

Name：Magnetic Wireless Charger Pad

Standard：Qi

Conversion Rate：≤80%

Input：9V/1.67A & 20W above

Output：15W/10W/7.5W/5W

Safety Notice

1. Do not pull the power cord hard to avoid the power cord from breaking or falling off.

2. Do not disassemble by yourself or throw it into fire or water to avoid short circuit and leakage.

3. Do not use in severely high temperature, humidity or corrosive environments to avoid leakage of electricity due to damage to the circuit.

Frequently Asked Questions

1. Charging is slow. The mobile phone itself or the external receiving coil allows the wireless charging current to be different, or the application running consumes a lot of power when the mobile phone is charging. It is recommended to reduce or close the application.

2. The phone is charging intermittently, or the indicator light flashes. If the charging current is not enough, please use a charging head (adapter) with sufficient power 9V/1.67A or 20W above.

3. Charging fever. It is normal for the receiving coil or transmitter board to generate heat during wireless charging. If the plate is too warm, take your phone off the plate, and switch the plate off. The plate may switch off automatically if it is too hot. when the plate has cooled down, try charging again.

4. The charger does not work. Do not put metal debris or magnetic cards on the charging area. If the product does not work due to overheating, please take off the phone and wait for it to cool down and try charging again.

5. The host indicator is normal, but the mobile phone cannot work. It is recommended to replace the receiving coil or repair the mobile phone.

6. The indicator light of the host is not bright. If the host fails, contact after-sales maintenance.

†Ω‡ ŨŨ'†\$o ũo†ΩσΨŨŨ\$o Ũo †ΩŨ\$ΩΩ†